

Dear all,

The registration deadline for our ARGAGE2024 conference is closing in on us, so we thought this would be a good time to give you some information about the event.

### 1. Registration deadline

The registration deadline is 15 April 2024. Please make sure you [register](#) before that date, as we need to be able to have final attendance figures early to ensure smooth planning.

### 2. Programme

Given the high number of submissions we received – and an accordingly higher than usual number of papers accepted –, the conference will feature 4 parallel sessions over the three days. A welcome reception will take place on the first evening of the conference and the conference dinner on the second evening. Here is a rough tentative schedule for our 3-day event:

	Day1: 25.06.2024	Day 2: 26.06.2024	Day 3: 27.06.2024
08:00-08:30	Registration		
08:30-09:00	Welcome address		
09:00-10:30	Keynote 1	Keynote 3	Keynote 4
10:30-11:00	Coffee break	Coffee break	Coffee break
11:00-13:00	Parallel sessions	Parallel sessions	Parallel sessions
13:00-14:30	Lunch	Lunch	Lunch
14:30-16:00	Parallel sessions	Parallel sessions	Parallel sessions
16:00-16:30	Coffee break	Social event + conference dinner	Coffee break
16:30-18:00	Keynote 2		Keynote 5
18:00-	Welcome reception		

### 3. Travel and accommodation

We advise you to book your accommodation early in advance, as it seems June is a busy time of year in Fribourg. If you come by plane, flying to Geneva or Zürich are equivalent options, since Fribourg is located more or less halfway between both airports. The view from Geneva is perhaps nicer, though, since you'll be riding by the lake until Lausanne on the way to Fribourg. If you book your train tickets in advance, keep an eye out for super saver options (indicated with the % symbol on the website or the app) of the [SBB Company](#).

### 4. Conference dinner

The conference dinner will take place on the evening of day 2 of the conference (Wednesday 26 June 2024) and will be preceded by a sight-seeing stroll in the Fribourg countryside. We will all hop on a private bus from the conference venue at around 16:30, which will take us to the “Black Lake” (*Schwarzsee*). You will then have the opportunity to walk around the lake ([it's about a 1h15min walk, 4 km](#)) or stroll on its shore, and dinner will be served in the restaurant at around 7pm. In the interest of coherence between the scenery and the food served, the plan is for us to share a fondue, a typically Swiss dish. A (less typically Swiss, unfortunately) vegan option will also be available.

Looking forward to welcoming you in Fribourg in June,

The ARGAGE2024 organising committee (Steve Oswald, Jennifer Schumann, Daniel de Oliveira Fernandes & Ramy Younis)

Chères et Chers Collègues,

La date limite d'inscription à la conférence ARGAGE2024 approche à grands pas. Nous avons donc pensé que le moment était bien choisi pour vous donner quelques informations sur l'événement.

### 1. Délai d'inscription

La date limite d'inscription est fixée au **15 avril 2024**. Veuillez s'il vous plaît vous assurer de vous [inscrire](#) avant cette date, car nous devons être en mesure d'obtenir les chiffres définitifs de participation à l'avance afin de garantir une planification optimale.

### 2. Programme

Compte tenu du nombre élevé de soumissions que nous avons reçues – et donc du nombre élevé de communications acceptées –, la conférence proposera 4 sessions parallèles sur les trois jours. Une réception de bienvenue aura lieu le premier soir de la conférence et le dîner de conférence aura lieu le deuxième soir. Voici un programme provisoire pour les trois jours de la conférence :

	Jour 1: 25.06.2024	Jour 2: 26.06.2024	Jour 3: 27.06.2024
08:00-08:30	Enregistrement		
08:30-09:00	Mots de bienvenue		
09:00-10:30	Conférence plénière 1	Conférence plénière 3	Conférence plénière 4
10:30-11:00	Pause-café	Pause-café	Pause-café
11:00-13:00	Sessions parallèles	Sessions parallèles	Sessions parallèles
13:00-14:30	Lunch	Lunch	Lunch
14:30-16:00	Sessions parallèles	Sessions parallèles	Sessions parallèles
16:00-16:30	Pause-café	Sortie + dîner de conférence	Pause-café
16:30-18:00	Conférence plénière 2		Conférence plénière 5
18:00-	Réception de bienvenue		

### 3. Voyage et hébergement

Nous vous conseillons de réserver votre logement à l'avance, car il semble que le mois de juin soit une période de l'année très chargée à Fribourg. Si vous venez en avion, les vols vers Genève ou Zürich sont des options équivalentes, puisque Fribourg est situé plus ou moins à mi-chemin entre les deux aéroports. La vue depuis Genève est sans doute plus agréable, car vous longerez le lac Léman jusqu'à Lausanne sur le chemin de Fribourg. Si vous réservez vos billets de train à l'avance, vous trouverez sans doute des billets dégriffés (indiqués par le symbole % sur le site web ou l'application) auprès de la compagnie des [Chemins de Fer Fédéraux \(CFF\)](#).

### 4. Dîner de conférence

Le dîner de conférence aura lieu le soir du deuxième jour de la conférence (mercredi 26 juin 2024) et sera précédé d'une promenade dans la campagne fribourgeoise. Un bus privé partira de l'Université amènera vers 16h30 pour nous amener au Lac Noir (Schwarzsee). Vous aurez ensuite l'occasion de faire le tour du lac ([environ 1h15min de marche, 4 km](#)) ou de vous promener à proximité, et le dîner sera servi au restaurant vers 19h. Dans un souci de cohérence entre le paysage et la nourriture servie, il est prévu que nous partagions une fondue. Une option végétalienne (moins typiquement suisse, malheureusement) sera également disponible.

Au plaisir de vous voir à Fribourg en juin,

Le comité d'organisation d'ARGAGE2024 (Steve Oswald, Jennifer Schumann, Daniel de Oliveira Fernandes & Ramy Younis)